



မြန်မာ့တပ်မတော်မှလက်နက်ကြီးပစ်ခတ်မှုကြောင့် ပြည်သူ့လူထုထိခိုက်နစ်နာမှုအပေါ် ပူးတွဲထုတ်ပြန်ချက်

၂၀၁၈-ခုနှစ်၊ ဇွန်လ ၂၉ ရက်

၂၀၁၈-ခုနှစ်၊ ဇွန်လ (၂၈) ရက် နံနက် ၅း၄၀ နာရီဝန်းကျင်တွင် ဗိုလ်မှူးဦးကိုကိုဦး ဦးဆောင်သော မြန်မာ့တပ်မတော် တပ်မ ၈၈/ခလရ ၃၂၂ တို့သည် ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၊ မန်နိမ်အွမ်ကျေးရွာအတွင်းသို့ လက်နက်ကြီးဖြင့် ပစ်ခတ်မှုကြောင့် အရပ်သား(၁၀)ဦး ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသည့်အပြင် လူနေအိမ်(၁၀)လုံးလည်း ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့သည်ဟု သိရသည့် အတွက် မိမိတို့အဖွဲ့မှ အထူးဝမ်းနည်းမိကြောင်းနှင့် ထိုကဲ့သို့လုပ်ရပ်ကို ကန့်ကွက်ရှုတ်ချသည်။

ဒဏ်ရာရရှိသူ လူနာ(၁၀)ဦးရှိသည့်အနက် ၃ဦးသည် ရွာတွင်နေခဲ့ပြီး ဒဏ်ရာပြင်းထန်သည့် (၇)ဦးကိုသာ ဆေးကုသရန်ရွာမှ ကွတ်ခိုင်သို့ သွားစဉ် ဒုတိယတန်းကျောင်းသား ဖြစ်သူ မိုင်းကိုကိုဦးသည် လမ်းခုလတ်တနေရာတွင် သေဆုံးပြီး မိုင်းယုလေးကျေးရွာ၌ သင်္ဂြိုဟ်ခဲ့သည်ဟု သိရပါသည်။ ဒဏ်ရာရလူနာ (၆)ဦးအား ကွတ်ခိုင်မြို့အခြေစိုက် တပ်ရင်း ခလရ-၄၅ တပ်ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ခဲ့ပြီး ထိုမှတစ်ဆင့် လားရှိုးမြို့သို့ပို့ဆောင်ကာ ညနေ ၅း၀၀ နာရီ ဝန်းကျင်တွင် ကုတင်၁၀၀ဆံ့ တပ်ဆေးရုံသို့ ရောက်ရှိခဲ့ပါသည်။ ထိုထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူ လူနာ ၆ ဦးထဲတွင် ကိုယ်ဝန်ဆောင်အမျိုးသမီး ၂ဦး ၊ ပထမတန်းကျောင်းသား ၁ဦး ၊ ဒဏ်ရာပြင်းထန်သူ တစ်ဦးပါရှိသည့်အတွက် အလွန် ပင် စိုးရိမ်မကင်း ဖြစ်ရပါသည်။

ဤဖြစ်ရပ်အပေါ် မိမိတို့အစည်းအရုံးအဖွဲ့အစည်း၊ တအာင်းကျောင်းသားနှင့်လူငယ်များအဖွဲ့နှင့် တအာင်းဥပဒေ အထောက်အကူပြုအဖွဲ့တို့သည် အောက်ပါအချက်များကို ဆောင်ရွက်ပေးရန် တောင်းဆိုသည်။

- (၁) မြန်မာ့တပ်မတော်မှ ပြည်သူ့လူထုများနေထိုင်သည့် ကျေးရွာ၊ အဆောက်အဦး၊ လုပ်ငန်းခွင်သို့ လက်နက်ကြီးများ ဦးတည်ပစ်ခတ်ခြင်းမှ ရပ်တန့်ပေးရန်။
- (၂) မည်သည့်လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းမဆို နိုင်ငံတကာဥပဒေဖြစ်သည့် ဂျီနီဗာကွန်ဗင်းရှင်းပါ အချက်များကို လေးစားလိုက်နာရန်နှင့် ပြည်သူ့လူထုကို ထိခိုက်နစ်နာစေမည့် လုပ်ရပ်များကို ရပ်တန့်ပေးရန်။
- (၃) ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသည့်ပြည်သူများနှင့် ၎င်း၏မိသားစုဝင်များကို ကုစားပေးရန်နှင့် ပျက်စီးဆုံးရှုံးသွားသော နေအိမ်များကို ပြန်လည်ဆောက်ပေးရန်။
- (၄) ထိုးစစ်ဆင်မှုများရပ်တန့်ပေးရန်နှင့် တနိုင်လုံးအတိုင်းအတာအပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးကို အမြန်ဆုံးအကောင် ထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရန်။

မှတ်ချက်။ ။ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရလူနာစာရင်းနှင့် ပျက်စီးဆုံးရှုံးသွားသော လူနေအိမ်စာရင်းကို ပူးတွဲဖိုင်တွင် တွဲထားပေးပါသည်။

ဆက်သွယ်ရန်

- (၁) မိုင်းဆီညီရံကံ ၊ ဖုန်း - ၀၉ -၄၄၈၅၅၅၂၈၆
- (၂) လွေးပို/ကမဲ/ဦးစိုး ၊ ဖုန်း - ၀၉-၂၅၆၁၂၈၅၅၂

ရှမ်းပြည်မြောက်ပိုင်း၊ မူဆယ်ခရိုင်၊ ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၊ မန်နိမ်းအွမ်အုပ်စု၊ မန်နိမ်းအွမ်ကျေးရွာအတွင်းသို့ မြန်မာ့တပ်မတော် တပ်မ (၈၈)/ခလရ-၃၂၂ ဗိုလ်မှူးဦးကိုကိုဦး ဦးဆောင်သောတပ်ဖွဲ့မှ လက်နက်ကြီး ပစ်ခတ်မှုကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသော လူစာရင်း

စဉ်	အမည်	အသက်	မိဘအမည်	ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသော နေရာ
၁။	ဦးညီကျိန်	၃၈	တားညမ်ယေ+ဒေါ်အေးချိုဝ်	ဂုတ်တွင် ကျည်ဆံဝင်နေခြင်း
၂။	ဒေါ်အေးကြာ	၃၄	ဦးအိုက်လှိုင်+ဒေါ်အေးကော်	ဘယ်ခြေထောက်နှင့်ညာလက်တွင် လက်နက်ကြီး ထိမိခြင်း
၃။	မိုင်းကိုကိုဦး	၈	ဦးညီကျိန်+ဒေါ်အေးကြာ	ကျောကုန်းတွင် ထိမှန်ဒဏ်ရာ (သေဆုံးခြင်း)
၄။	မိုင်းညီညီနိုင်	၇	ဦးညီကျိန်+ဒေါ်အေးကြာ	တင်ပါးနှင့်ကျောကုန်းထိမှန်ဒဏ်ရာ
၅။	လွေးအိမြစ်စိန်	၂၀	ဦးအိုက်တော့+ဒေါ်အေးမန်	ဦးခေါင်းနှင့် ညာခြေ ဒဏ်ရာရ
၆။	မိုင်းနိုင်ကန့်	၂၀	ဦးအိုက်ကပ်+ဒေါ်အိကျိန်	ဘယ်ပါးပြင်တွင် ဒဏ်ရာရ
၇။	မားအနိုင်လှိုင်(ဒေါ်အမ်)	၅၀	ဦးကော်+ဒေါ်အမ်(ယာကော်)	ဘယ်ဘက်ရင်ထိ၊ အဆုပ်ထဲသို့ ကျည်ဆံဝင်နေခြင်း
၈။	မိုင်းအိုက်လူ	၃၅	ဦးအိုက်ဆမ်	ခြေထောက်ထိမှန်ခြင်း
၉။	ဦးယိုင်နေ	၄၃	ဦးအိုက်နေ+ဒေါ်အေးစွမ်	နဖူးတွင် ထိခိုက်ခြင်း
၁၀။	မိုင်းအညီစောဌေး	၇	ဦးယိုင်နေ+ဒေါ်အိမို	ဘယ်လက်တွင် ကျည်စထိမှန်ခြင်း

ရှမ်းပြည်မြောက်ပိုင်း၊ မူဆယ်ခရိုင်၊ ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၊ မန်နိမ်းအွမ်အုပ်စု၊ မန်နိမ်းအွမ်ကျေးရွာအတွင်းသို့ မြန်မာ့ တပ်မတော် တပ်မ (၈၈)/ခလရ-၃၂၂ ဗိုလ်မှူးဦးကိုကိုဦး ဦးဆောင်သောတပ်ဖွဲ့မှ လက်နက်ကြီးပစ်ခတ်မှု ကြောင့် ထိခိုက်ပျက်စီးသွားသော အိမ်စာရင်းများ

စဉ်	အမည်	နေရပ်လိပ်စာ
၁	ဦးအိုက်ဂျီ+ဒေါ်အေးမြအောင်	ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၊ မန်နိမ်းအွမ်အုပ်စု၊ မန်နိမ်းအွမ်ကျေးရွာ
၂	ဦးယိုင်လာ+ဒေါ်အိလှိုင်	ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၊ မန်နိမ်းအွမ်အုပ်စု၊ မန်နိမ်းအွမ်ကျေးရွာ
၃	ဦးယီမောင်မြား+ဒေါ်အေးသိန်း	ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၊ မန်နိမ်းအွမ်အုပ်စု၊ မန်နိမ်းအွမ်ကျေးရွာ
၄	ဦးအိုက်ကပ်+ဒေါ်အိကျိန်	ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၊ မန်နိမ်းအွမ်အုပ်စု၊ မန်နိမ်းအွမ်ကျေးရွာ
၅	ဦးထွန်းအောင်+ဒေါ်အိုက်နေ	ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၊ မန်နိမ်းအွမ်အုပ်စု၊ မန်နိမ်းအွမ်ကျေးရွာ
၆	ဦးယိုင်နေ+ဒေါ်အိမို	ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၊ မန်နိမ်းအွမ်အုပ်စု၊ မန်နိမ်းအွမ်ကျေးရွာ
၇	ဦးယီခမ်း+ဒေါ်အမ်မို	ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၊ မန်နိမ်းအွမ်အုပ်စု၊ မန်နိမ်းအွမ်ကျေးရွာ
၈	ဦးညီကျိန်+ဒေါ်အေးကြာ	ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၊ မန်နိမ်းအွမ်အုပ်စု၊ မန်နိမ်းအွမ်ကျေးရွာ
၉	ဦးဂျီခိုင်+ဒေါ်အေးဆောင်	ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၊ မန်နိမ်းအွမ်အုပ်စု၊ မန်နိမ်းအွမ်ကျေးရွာ
၁၀	ဦးအောင်ကြေ+ဒေါ်မားခမ်ဆာ	ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်၊ မန်နိမ်းအွမ်အုပ်စု၊ မန်နိမ်းအွမ်ကျေးရွာ